
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Erhvervsministeren

Dato: 29. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 15
Vil ministeren kommentere artiklen ”Finanssektoren vil stadig sige nej til lån” bragt i 
Avisen Danmark den 12. november 2021, og specifikt forholde sig til kommentaren fra 
Ane Arnth Jensen, viceadministrerende direktør i Finans Danmark: ”Det er absolut undta
gelsen, at der bliver givet et nej til lån, og det gælder både i byerne og på landet.”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Heidi Bank (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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